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      Аннотация

    
        
          Improvement of methods of calculation of various designs of engineering constructions which is carried out at the main stages of design is considered: 1) formation of loadings (for designs of vertical cylindrical tanks); 2) improvement of design decisions (for designs of a rigid busbar); 3) an assessment of reliability of the made design decisions probabilistically-statistical methods (on an example of frame and console coverings over tribunes of stadiums). A method of wind load regulation on the surface of a cylindrical tank with a volume of 20000-50000 m{3} is presented. The third problem is solved by the example of evaluating the reliability of design solutions of frame-console coatings over the stands of stadiums, taking into account the random nature of the main design factors.
        

        
          Рассмотрено совершенствование методов расчета различных конструкций инженерных сооружений, которое осуществляется на основных этапах проектирования: 1) формирование нагрузок (для конструкций вертикальных цилиндрических резервуаров); 2) совершенствование проектных решений (для конструкций жесткой ошиновки); 3) оценка надежности принятых проектных решений вероятностно-статистическим методам (на примере рамно-консольных покрытий над трибунами стадионов). Представлен метод нормирования ветровой нагрузки на поверхности цилиндрического резервуара объемом 20000–50000 м{3}. Рассмотрен пример оценки надежности проектно-конструкторских решений рамно-консольных покрытий над трибунами стадионов с учетом случайного характера основных факторов проектирования.
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